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Po wczorajszej świątecznej kolacji wywiadu dla Sky Sport udzielił Miralem

Pjanić. Wypowiadał się na temat meczu z Fiorentiną, Romie jako

antyjuventusie. Skomentował także gola Destro.

 

Opuścisz mecz przeciwko Milanowi...

 

- Przepraszam, "Mi dispiace non esserci", głównie ze względu na to, że jestem

ukarany. Wierzę w chłopaków. Jestem pewien, że zagramy wielki mecz.

 

Mecz przeciwko Fiorentinie?

 

- Z całą pewnością był to dobry mecz do oglądania. Bawiliśmy się, jednak była to

gra z doskonałą jakością i tempem, z wieloma sytuacjami.

 

- Ważną rzeczą było zdobyć trzy punkty. Jesteśmy szczęśliwi. Wysłaliśmy dobry

komunikat do innych drużyn.

 

Roma to antyjuve?

 

- Utrzymać ich tempo nie jest łatwo. Jesteśmy trzy punkty za nimi. Napoli, Inter i

Fiorentina, utwierdzają się niżej. Juventus gra niesamowity sezon. To nie łatwe, ale

mamy jakość i wierzymy w siebie.

 

- Mieliśmy dobry start sezonu, chcemy to kontynuować. Każdy tydzień jest ciężki.

Inne drużyny na nas czekają i to nie jest łatwe. Jednak drużyna w siebie wierzy, ma

dużo jakości i pragnienia.

 

Gol Destro?
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- Wiem, że miał ciężki okres. To nie łatwe. Jestem dumny, że strzelił. Mamy nadzieję,

że wróci w pozostałych meczach.

 

Dżeko we Włoszech?

 

- Jestem z nim w kontakcie. Jest graczem, który zasługuje na więcej gry i by czuć się

bardziej ważnym. Jest jakościowym graczem, który poradziłby sobie we Włoszech.

 

- Jest graczem City, jednak jest mocnym napastnikiem i poradziłby sobie we

Włoszech.

 

Spotkać Włochy na Mistrzostwach Świata?

 

- Nasza grupa nie jest łatwa, ale możemy awansować. To nasz pierwszy raz.

Jesteśmy nowi i musimy dobrze wejść w Mistrzostwa, aby awansować do drugiej

rundy. To nasz cel. Jeśli skończymy pierwsi będzie lepiej, jednak będziemy także

zadowoleni z drugiego miejsca.

 

Bośnia i Hercegowina w najlepszej 16, czy Roma ze Scudetto?

 

- Wiem, to jest bardzo ważny rok. Mam nadzieję, że obydwie te rzeczy,

odpowiadając na pytanie. Chcę Scudetto z Romą i awansu do drugiej rundy z

reprezentacją.

 

- Miejmy nadzieję, żę nie będzie kontuzji. To ważne by być dobrze przygotowanym

fizycznie i nie mieć urazów. Wierzę w siebie i drużynę. Dam z siebie wszystko by

osiągnąć cele jakie mamy.
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